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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 5. februar 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 180 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Mette Bock (LA)

Spørgsmål 180:

”Kan ministeren - i lyset af Fødevarestyrelsens nyhed "Ikke alle sobesætninger
klar til 2013-krav" af 28. november 2012 - oplyse, om der fra Fødevarestyrelsens
eller andre offentlige myndigheders side har været spurgt nærmere ind
til begrundelser eller forklaringer på respondenternes formodninger om ikke at
kunne leve op til kravene rettidigt?”

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der har oplyst følgende, hvortil jeg 
kan henholde mig:

”I den spørgeundersøgelse, der er omtalt i svaret på spørgsmål 179, blev der spurgt ind 
til årsagen, når en respondent svarede, at han ikke forventede at kunne opfylde kravet 
om at holde drægtige søer og gylte i løsdriftssystemer fra den 1. januar 2013.

Af de 23 respondenter, der angav, at de ikke forventede at kunne opfylde kravet den 1. 
januar 2013, angav syv, at de havde problemer med finansiering, tre angav problemer 
med miljøgodkendelser, en angav at være kommet for sent i gang, ni havde andre 
årsager og tre har intet angivet.”
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